
Protokół Nr 3/2022 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 29 marca 2022 r. 
 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej  
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Przedstawienie kondycji finansowej Białogardzkiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Sp. z o.o. 

za 2021 rok oraz za 3 m-ce 2022 r., w tym bilans zysków i strat za 3 m-ce. Potrzeby Spółki 
BOSiR.  

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 
a) w sprawie miejskiego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 

oraz przeciwdziałania narkomanii na lata 2022–2025 – druk A, 
b) w sprawie programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 – druk B, 
c) w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 4 im. Mikołaja Kopernika 

w Białogardzie poprzez likwidację innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych – 
druk C, 

d) w sprawie zamiaru zmiany statutu Białogardzkiej Biblioteki Publicznej im. Karola 
Estreichera w Białogardzie w części dotyczącej lokalizacji filii – druk D,  

e) zmieniająca uchwałę w sprawie cen za usługi przewozowe autobusami w publicznym 
transporcie zbiorowym organizowanym przez Miasto Białogard w zakresie zadania 
o charakterze użyteczności publicznej w komunikacji miejskiej – druk E, 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 
właścicielem lub zarządzającym jest Miasto Białogard, oraz warunków i zasad 
korzystania z tych przystanków – druk F, 

g) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022 – druk G, 
h) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2022-

2031 – druk H. 
4. Sprawy różne.   
5. Zamknięcie posiedzenia.              

 

Ad 1 
Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 

Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji, głosując: za-5  (jednogłośnie).  
 
Ad 3  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
a) w sprawie miejskiego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 

oraz przeciwdziałania narkomanii na lata 2022–2025 – druk A, 
   Przedstawił: Pełnomocnik Burmistrza ds. Profilaktyki i Przeciwdziałania Alkoiholizmowi 

Bogdan Mieszkowicz-Adamowicz 
 



W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 
Ad 2 Przedstawienie kondycji finansowej Białogardzkiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Sp. 

z o.o. za 2021 rok oraz bilansu zysków i strat za 3 m-ce 2022 r. Potrzeby Spółki BOSiR.  
 Przedstawiła: Prezes BOSiR Sp. z o.o. Joanna Mierzyńska-Rdzanek 

 
Prezes odnosząc się do pierwszych dwóch miesięcy 2022 r. powiedziała, że strata wynosi 

766 tys. zł, z czego dużą część tej kwoty stanowią opłaty za media. Wzrastają koszty opłat za 
gaz, energię elektryczną oraz koszty odsetek kredytowych. Prezes poinformowała 
o wprowadzaniu drobnych usług, aby wypełniać te koszty. Dopłata zapisana w planie 
długoletnim to kwota 2 mln 166 tys. zł.  Prezes powiedziała, że zmieści się w dopłacie 2 mln 
300 tys. zł. Sprawozdanie finansowe składa się do końca marca a w tym roku zostało 
przedłużone do końca czerwca. Strata BOSIR za 2021 rok wynosi 3 mln 800 tys. zł. Nastąpił 
także znaczny wzrost odsetek od kredytu. W tym roku przychód wyniósł 377 tys. zł a strata 
766 tys. zł. Prezes podkreśliła, że gro środków stanowią także koszty utrzymania BOSiR, 
obsługa ratownicza, a przede wszystkim rosnące kredyty.  
P.Szyszlak – pytał jaka jest możliwość gromadzenia energii? 
Prezes ZKM – odpowiedział, że to jest nieopłacalne.  
J.Leszczyk  - pytał ile ofert podpisała Prezes na zgrupowania? Radny stwierdził, że to trzecia 

podwyżka za korzystanie z bazy sportowej. Poruszył kwestię opłat za wyżywienie 
nawiązując do dużej konkurencji. Z bazy sportowej korzystają kluby, które wnoszą opłaty. 
Radny pytał czy  te opłaty wpływają do klubów?  

Prezes – odpowiedziała, że w tym roku wprowadzono cesję i środki za korzystanie z obiektów 
wpływają bezpośrednio z Miasta do BOSiR, bo kluby nie płaciły w terminie.  

J.Leszczyk – pytał po co ta fikcja, że klub dostał 180 tys. zł, skoro część za korzystanie 
z obiektów idzie prosto do BOSiR Sp. z o.o. Klub AKS żali się, że większość środków jakie 
otrzymują  idzie na obiekty.  

Prezes – wyjaśniła, że stawki wynajmowania obiektów nie były zmieniane i obowiązywały 
takie same od 8 lat. Teraz koszty utrzymania obiektów znacznie wzrosły. W tym roku była 
jedna podwyżka związana z kosztami utrzymania obiektu. Przykładem jest wzrost stawki 
energii z 8 gr na 79 gr oraz kosztu  obsługi z 800 zł na 3.000 zł.  

J.Leszczyk – stwierdził, że prezes nie stosuje stawki za wynajem obiektów dla klubów tylko 
umowną kwotę. 

Prezes – odpowiedziała, że jeśli chodzi o AKS to zakres umowy jest szeroki, hala sportowa, 
siłownia, mieszkanie dla zawodników, pomieszczenia biurowe, pomieszczenia trenerskie 
nie są osobno wyceniane tylko udostępniają w całości o co wnioskuje Klub.  

J.Leszczyk – dodał, że Klub dostał mniej na działalność przez to, że BOSiR dostał więcej o 10 
tys. zł na obiekty.  

Burmistrz – stwierdził, że chodzi o zasadę, Prezes ma pilnować  interesu Spółki. Jeden Klub 
AKS, który opiera się z podpisaniem umowy w związku z 10 tys. zł.  Miasto wspiera kluby. 
Chodzi o to, aby nie przymuszać nikogo, bo Prezesa  rozlicza Rada Nadzorcza.  

P.Szyszlak – powiedział, że będzie potrzebna dopłata  1 mln 700 tys. zł do Spółki.  
Burmistrz – powiedziała, że dodatkowo dostają z promocji na kwiaty. 
Prezes – dodała, że sport jest ważny ale rekreacja też jest ważną i długoletnią inwestycją. 



J.Leszczyk – pytał ile Prezes miała  dochodów z tytułu zgrupowań AKS? 
Prezes – stwierdziła, że część sprzętu jest BOSiR a część AKS. Prezes AKS nie spotkał się 

z Prezesem w sprawie wynajmu obiektów sportowych.  
 

Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 
Ad 3  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
b) w sprawie programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 – druk B, 
Przedstawiła: Dyrektor MOPS Anna Nowak 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
M.Kopczyński – pytał czy opaski na rękę są testowane? 
Dyrektor – odpowiedziała, że wybiorą wersję, która będzie spełniała wymogi medyczne. 
Radny M.Kopczyński wyszedł o godz. 14.45. W obradach uczestniczyło 4 radnych. 
M.Smoliński – pytał ile przewidują opasek? 
Dyrektor – odpowiedziała, że obecnie mają 50 opasek zamówionych. Ilość jest ograniczona. 
M.Smoliński  – pytał czy to będzie wystarczająca ilość na 22 tys. mieszkańców? 
Dyrektor – odpowiedziała, że podjęli wspólną decyzję, że 50 opasek powinno wystarczyć. 

Projekt jest do końca grudnia 2022 r. 
J.Leszczyk - pytał o zakup artykułów przemysłowych oraz o konserwatora dla seniorów. 
Dyrektor – powiedziała, że to poza programem. Będzie wsparcie, aby pomóc np. 

w przykręceniu żarówki. Program zakłada drobne zakupy. 
T.Strząbała - pytał o termin obowiązywania programu od 2022 r. a mamy koniec marca? Po 

wejściu w życie uchwały program będzie obowiązywał od maja 2022 r. , z czego to wynika? 
Dyrektor – powiedziała, że to nie wina MOPS, bo chcieli to zrobić uchwałą w lutym, ale 

dopiero dostali pieniądze na ten cel. Przesunięcie terminu wynika z działań ministerstwa. 
T.Strząbała – pytał do kogo jest adresowany program? 
Dyrektor – odpowiedziała, że do wszystkich mieszkańców, w pierwszej kolejności są 

mieszkańcy, którzy nie korzystają z usług opiekuńczych. MOPS stawia na nowe osoby. 
M.Siwek – pytał w jaki sposób są osoby rekrutowane? 
Dyrektor - wyjaśniła, że muszą wprowadzić zarządzeniem wewnętrznym wniosek o pomoc. 

Podopieczni mogą zgłosić się bezpośrednio do MOPS-u. Rozreklamują to. Wówczas 
pracownik pójdzie na wywiad. 

 

Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –5 (jednogłośnie). 

 

c) w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 4 im. Mikołaja Kopernika 
w Białogardzie poprzez likwidację innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych – 
druk C, 

    Przedstawiła: Naczelnik Wydz. Edukacji Marta Grabczyńska 
 

W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –5 (jednogłośnie). 



d) w sprawie zamiaru zmiany statutu Białogardzkiej Biblioteki Publicznej im. Karola 
Estreichera w Białogardzie w części dotyczącej lokalizacji filii – druk D,  

    Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski, który stwierdził, że projekt uchwały     
będzie zdjęty z porządku Sesji w związku z lokalizacją filii 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
T.Strząbała - zwrócił uwagę na potrzeby mieszkańców ul. Malinowskiego. 
Burmistrz – poinformowała, że jest złożony wniosek na ponad 1 mln zł do Instytutu Książki. 
Sekretarz - powiedział o dodatkowych rozwiązaniach w zakresie czytelnictwa np. 

książkomacie lub umowie z Inpost-em na wykorzystywanie paczkomatów do dostarczania 
książek. 

 
Komisja nie opiniowała w/w projektu uchwały. 

 
e) zmieniająca uchwałę w sprawie cen za usługi przewozowe autobusami w publicznym 

transporcie zbiorowym organizowanym przez Miasto Białogard w zakresie zadania 
o charakterze użyteczności publicznej w komunikacji miejskiej – druk E, 

    Przedstawił: Prezes ZKM Sp. z o.o. Dariusz Dudkiewicz  
 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – pytał czy Prezes konsultował projekt uchwały ze związkami zawodowymi? 
Prezes – odpowiedział, że nie ma potrzeby. Mechanicy wcześniej zatrudnieni w Spółce zostali 

rozwiązani z uwagi na brak działań w zakresie umowy.  
P.Szyszlak – pytał czy to właściwy czas na inwestycje skoro są tak duże koszty materiałów? 

Z jakich środków będzie realizacja? W jakiej kondycji jest obecnie Spółka? 
Prezes – odpowiedział, że rok 2021 zamknęli stratą 19 tys. zł. Potrzeby remontowe dotyczą 

szczególnie dachu pokrytego papą. Koszty materiałów nie zmniejszą się a może nawet 
wzrosną. A remont jest pilny.  

T.Strząbała – pytał z czego wynika proponowany wzrost cen biletów? 
Prezes – wyjaśnił, że podwyżka jest wynikiem ciągle rosnącej inflacji, czego skutkiem jest 

wzrost opłat za media: gaz, ogrzewanie o 800%. Także ceny paliw wzrosły prawie 
dwukrotnie. Dodatkowym argumentem jest to, że ceny nie były podwyższane od 7 lat. 

 
Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za –2, przeciw-0, wstrzymało się-1. 
 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 
właścicielem lub zarządzającym jest Miasto Białogard, oraz warunków i zasad 
korzystania z tych przystanków – druk F, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 
W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –3 (jednogłośnie). 



 
g) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022 – druk G, 
    Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak  

 
W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –3 (jednogłośnie). 

 
h) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2022-
2031 – druk H, 

    Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak  
 

W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –3 (jednogłośnie). 

 
    Na tym  zakończono w/w punkt. 

 
Ad 4 

W sprawach różnych Komisja rozpatrzyła pismo Białogardzkiej Rady Sportu z prośbą 

o zwiększenie o kwotę 20 tys. zł środków na stypendia sportowe w roku 2022 do kwoty 75 

tys. zł i zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-3 jednogłośnie. Pismo stanowi załącznik do 

protokołu.  

 
Ad 5 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1600 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 
 

       Przewodniczący Komisji 

          /-/   Paweł Szyszlak 
 
 


